
Protokół Nr XXVIII/09 

z sesji Rady Gminy w Klimontowie 

odbytej w dniu 15 maja 2009 r. 
 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Klimontowie. 
Sesja trwała od godziny 900 do godziny 1130. Obradom sesji przewodniczył pan radny Zbigniew 
Frejlich, Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy. 
Na sesji podjęto uchwały Nr XXVIII/ 214/09, Nr XXVIII/215/09, Nr XXVIII/216/09. 
Uchwały podjęto w trybie art. 14 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (tj. z 2001 
roku Dz. U. Nr 142, poz. 1591 z późn. zm.). 
W sesji uczestniczyli radni Rady Gminy Klimontów, pan Adam Przybylski - Zastępca Wójta, pani 
ElŜbieta Słowińska - Skarbnik Gminy, pani Irena Bajur - Sekretarz Gminy. 
Protokołowała Ewelina Papaj. 
Radni nieobecni - pani Anna Rębacz, pan Józef Mazur, pan Stanisław Kawecki, pan Jerzy 
Cukrowski, pan Jan Rębacz. 
 
Do punktu 1 porządku obrad sesji 
Witam serdecznie państwa i otwieram XXVIII sesję Rady Gminy w Klimontowie zwołaną na 
wniosek Wójta Gminy. 
Szanowni Państwo z listy obecności wynika, Ŝe na sali jest obecnych 10 radnych zatem uchwały 
podejmowane przez radę będą prawomocne. 
Witam serdecznie Radę Gminy, pana Przybylskiego - Zastępcę Wójta, panią Skarbnik, panią 
Sekretarz. 
Zastępca Przewodniczącego Rady przeczytał proponowany porządek obrad. Następnie zapytał 
czy ktoś wnosi uwagi do porządku obrad. 
Uwagi wniósł pan Przybylski - Zastępca Wójta, prosząc, aby wprowadzić do porządku obrad 
zmiany w budŜecie dotyczącej planu rewitalizacji Klimontowa jeden punkt załącznika Nr 3. 
Wyjaśnił, Ŝe to co powinno być zrobione w dwóch latach pani Skarbnik rozbiła na trzy lata i jest 
niezgodność w Izbie Obrachunkowej, która prosiła o to Ŝebyśmy jak najszybciej zmienili tą część 
uchwały dotyczącą załącznika. To nie skutkuje Ŝadnymi zmianami finansowymi. Dlatego bardzo 
proszę o wprowadzenie tego punktu do porządku obrad. 
Następnie zabrała głos Pani Skarbnik, która równieŜ wyjaśniła Radzie, Ŝe jeŜeli chodzi o 2009 r. 
to jest wszystko w porządku tylko ten załącznik co Państwo wcześniej otrzymali inwestycyjny Nr 3 
tam rewitalizację Klimontowa rozbiłam do 2012 r., okazuje się, Ŝe według preumowy rozbicie na 
poszczególne lata było do 2011. 
Pani radna Michta, - Finansowo nic się nie zmienia? 
Pani Skarbnik, - Finansowo nic się nie zmienia. Ja źle zrozumiałam, jak mi Pan Wójt mówił, Ŝe 
będzie na trzy lata a tu trzy lata oprócz tego roku. 
Pan radny Frejlich, - czyli to co miało być wydane w trzech latach będzie wydane w dwóch? 
Pan Przybylski, Zastępca Wójta, - W ciągu trzech lat 2009 r., 2010 r. i 2011 r., a nie jeszcze 2012 r. 
Uwagi do porządku obrad wniósł jeszcze pan radny Piotr Lipiec prosząc, aby wprowadzić punkt 
wnioski, zapytania radnych. 
Wnioskodawca sesji wyraził zgodę na wprowadzenie takiego punktu do porządku obrad. 
Następnie prowadzący sesję pan radny Frejlich, Zastępca Przewodniczącego Rady poddał porządek 
obrad po zmianach pod głosowanie. Za: 9, głosów przeciwnych, ani wstrzymujących się nie było. 
Porządek został przyjęty. 
 
Porządek obrad 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej waŜności. 
2. Zatwierdzenie Planów Odnowy Miejscowości Goźlice i Nawodzice. 
3. Zmiany w budŜecie gminy na 2009 r. 
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4. Wnioski, zapytania radnych. 
5. Zakończenie obrad sesji. 

 
Do punktu 2 porządku obrad sesji 
Zastępca Przewodniczącego Rady pan radny Frejlich przeczytał projekt uchwały w sprawie 
zatwierdzenie Planów Odnowy Miejscowości Goźlice. 
Następnie poprosił pana Przybylskiego, Zastępcę Wójta o wyjaśnienie. 
Pan Przybylski, - Szanowni Państwo sytuacja wynikła z tego względu, Ŝe pisząc Plan Odnowy 
Miejscowości mają one taką nazwę my pisząc uchwałę dotyczącą tych planów nie napisaliśmy 
POM Goźlice, czy Nawodzice tylko napisaliśmy Plan Odnowy Wsi Goźlice i wsi Nawodzice. 
W związku z tym, Ŝe jest niezgodność między nazwą Plan Odnowy Wsi a Plan Odnowy 
Miejscowości musieliśmy zmienić w Nawodzicach ta część dotycząca nazewnictwa. JeŜeli chodzi 
o Goźlice musieliśmy zmienić dodatkowo załącznik w, którym szerzej opisujemy potrzeby 
inwestycyjne, to dotyczy priorytetów, poniewaŜ Plan Odnowy Goźlic tylko sygnalizował 
w punktach, Ŝe będziemy zmieniać chodniki, robić parkingi, remont dachu czy elewacji a nie było 
zrobione to opisowo bo według tego co sobie Ŝąda Świętokrzyskie Biuro Rozwoju Regionalnego 
w Kielcach kaŜda rzecz powinna z czegoś wynikać, i trzeba było napisać w celach nawiązać do 
tego, Ŝe celem jest odnowa a zyskiem z tego jest zwiększona liczba turystów ewentualnie lepszy 
standard Ŝyciowy mieszkańców. Mam nadzieję, Ŝe w takiej formie zostanie przyjęte przez 
Świętokrzyskie Biuro Rozwoju Regionalnego. Dziękuję. 
Pan radny Ferens, - Czytając te projekty to się w zasadzie nic nie zmieniło, zmieniamy uchwałę 
i to rozumiem natomiast w samych planach w dalszym ciągu jest stosowane słowo sołectwo. 
Pan Przybylski, - To chodzi o to Ŝeby było zmienione w tytule, tytuł jest istotny. Bo wieś dalej jest 
wsią. My w Nawodzicach napisaliśmy, Ŝe będziemy remontować remizę słowo remiza moŜe być 
pod warunkiem, Ŝe starą remizę robimy w dom ludowy i wtedy ma to sens i znaczenie i dlatego są 
te zmiany. 
Pani radna Michta, - Zgłaszam wniosek formalny jeśli chodzi o Plan Odnowy Nawodzic to 
zamienić nazwę sołectwo na miejscowość. 
Zastępca Przewodniczącego Rady poddał wniosek Pani Michty pod głosowanie. 
Za: 9 radnych obecnych na sesji. Wniosek przeszedł. 
Prowadzący sesję zapytał czy ktoś ma jeszcze jakieś uwagi?. Proszę Pan Lipiec. 
Pan radny Lipiec, - Ja chciałem się zapytać osoby kompetentnej w jednym wniosku jest kosztorys 
w drugim nie ma. Z tego co wiem Świętokrzyskie Biuro Rozwoju Regionalnego pan, który tam 
pracuje mówi, Ŝe przejdzie jeden wniosek. Chciałbym się dowiedzieć czy jeden i drugi wniosek 
będzie na kwotę 500 000.00 zł, bo ponad to są jeszcze inne POW między innymi w Pokrzywiance.  
Pan Przybylski, Zastępca Wójta, - Nie wiem co ma jedno z drugim wspólnego. 
Pan randy Lipiec, - Jest bo gmina partycypuje w kosztach.  
Pan Przybylski, Zastępca Wójta, - Zawsze partycypuje nie ma takiej moŜliwości Ŝeby tak nie było. 
Gmina Klimontów moŜe złoŜyć 2 wnioski. Jeden moŜe złoŜyć Stowarzyszenie i to robi Parafia 
Rzymsko- Katolicka w Goźlicach i moŜe złoŜyć gmina. Plan Odnowy Miejscowości Goźlice 
opiewa na remont elewacji kościoła, na dach na kościele. Ksiądz złoŜył ten wniosek na około 
320 000.00 zł. Dodatkowo jest złoŜony wniosek wsi Goźlice dotyczący dróg dojazdowych 
i parkingu przy kościele jest on w trakcie rozpatrywania nie wiem czy będzie pozytywnie ale wieś 
Goźlice jeszcze ma do wykorzystania 200 000.00 zł i dlatego ten drugi wniosek złoŜyliśmy bo 
szkoda by było Ŝeby przepadło. Wniosek gminny czyli dotyczący dróg no niestety nazwa nie 
odpowiada ich potrzebom. Gdybyśmy nazwali to ciąg pieszo-jezdny to pewnie nie było by 
problemu a myśmy nazwali to drogi dojazdowe a oni do dróg dojazdowych nie dokładają. Liczymy 
na przychylność komisji, która to uwzględni jeŜeli nie uwzględni będziemy się starali z innej formy 
skorzystać zrobienie tego samego tylko od innej strony. Ksiądz robiąc swoja część korzysta ze 
swoich środków on teŜ musi mieć ponad 90 000.00 zł własnych środków. JeŜeli chodzi 
o Nawodzice to jest zrobiony projekt, wartość kosztorysowa moŜemy poznać w kaŜdej chwili nie 
ma problemu. Dostajemy 500 000.00 zł i my musimy mieć własnych 100 000.00 zł. Wniosek 
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z Nawodzic jest rozpatrywany. 
Pani radna Gajewska, - Ja nie bardzo rozumiem bo słuchajcie ciągle coś zmieniamy. Mamy Plan 
Odnowy Sołectwa Nawodzice więc trzymajmy się tego. Przed poprzednia sesja wpłynęły podania 
księŜy proboszczów wszystkich parafii mamy na Komisjach rozpatrywać nagle rzuca się nam to 
dlaczego nie zrobimy księdzu Wojciechowi przecieŜ tez ma plan. Ja jestem za, ale określmy sobie 
jakieś priorytety. U mnie w Górkach świetlicy się nie zrobi bosa plany szanuje to, u Piotrka woda 
będzie pierwsza określmy sobie priorytety, które załoŜyliśmy na początku roku i trzymajmy się ich. 
Pan Przybylski, - Ale naszym priorytetem są Nawodzice a to, Ŝe zmieniamy Goźlice to zmieniamy 
pod księdza bo ksiądz sobie napisał własny projekt. Szanowni Państwo nie bądźmy egoistami bo w 
gminie Klimontów jest nie jeden kościół. A księdzu Wojciechowi jest potrzebny 1 000 000,00 a nie 
20 000.00 zł. I tez musimy się zastanowić jak pomóc.  
Pan radny Lipiec, - Tu nie rozchodzi się o księdza Panie Wójcie jak Pani Ewa powiedziała 
słusznie tobie zrobimy to, tobie tamto zamiast kaŜdemu coś po trochu tak jak mówił wcześniej 
Wójt. Nikt tu z radnych nie robi problemu. 
Pan Przybylski, - Jak by wszystkie miejscowości miały plan to mielibyśmy spokój bo tak to 
wyjdzie sytuacja, Ŝe ktoś napisze wniosek a nie będzie Planu Odnowy Wsi znowu będziemy 
musieli się spotkać i dyskutować na temat tego dlaczego ten a nie inny. 
Pani radna Michta, - Ksiądz z Goźlic złoŜył wniosek na remont kościoła i my teŜ czy to nie będzie 
kolidować? 
Pan Przybylski, - To juŜ jest sprawa komisji, która to rozpatruje. 
Pan radny Frejlich, - Czyli to jest robione pod księdza? 
Pan Przybylski, - To jest pod księdza, pod BoŜenę pod kaŜdego innego. Był źle zrobiony 
w przeciwieństwie do POM Nawodzice, gdzie było elegancko rozpisane i lepiej był zrobiony. 
Pani radna Gajewska, - To dziwne bo pamiętam ,Ŝe wcześniej Pan mówił Ŝe najlepiej 
przygotowanym planem są Goźlice. 
Pan Przybylski, - To według mnie ja nie jestem do oceniania. Ja mówiłem o czymś co mnie się 
podobało. 
Pani radna Gajewska, - No nie bardzo Panie Wójcie bo jest Pan Wójtem występując na sesji 
reprezentuje Pan jakieś stanowisko. 
Pan Przybylski, - Pani Ewo występując na sesji to myśmy zrobili konkurs Ŝeby ludzie pisali 
POM-y i myśmy ich oceniali według własnych kryteriów a nie kryteriów jakie nam narzuca 
Świętokrzyskie Biuro Rozwoju Regionalnego. 
Pani radna Gajewska, - Jak będziemy zmieniać decyzje co trochę to nigdzie nic nie będzie 
zrobione. 
Pani radna Pietrzyk, - Nikt nie miał nic przeciwko temu Ŝeby inne wsie teŜ sobie napisały. 
Pani radna Gajewska, - To jest nasza wina bo nie mamy tych lewych drzwi Ŝeby dotrzeć. 
Pani radna Pietrzyk, - Jakich lewych drzwi. Kto wam zabronił pisać. Pisał mi ktoś projekt no 
powiedz kto. 
Pani radna Gajewska, - Bez przerwy słyszy się o tych samych miejscowościach. 
Pan radny Polit, - KaŜda wioska powinna mieć po trochu. 
Pan Przybylski, - KaŜda to powinna mieć wodociąg i asfalty tak jak u Pana, ale nie ma. 
Pan radny Lipiec, - Przewodniczący udzielaj głosu a nie jak na targowicy. 
Pan radny Polit, - Nie było by kłótnia jak by na kaŜdą wioskę dać po trochu. U mnie jest nic nie 
robione. 
Pan Przybylski, - Szanowni Państwo jest 6 projektów jest wzór do robienia następnych proszę się 
nie przeraŜać tym, Ŝe nawet jak będzie źle napisane to my poprawimy i nie my będziemy oceniać. 
Nie ma takiej moŜliwości Ŝeby dogodzić wszystkim bo jak wszystkim to nikomu wtedy nie 
dogodzimy. Jakbyśmy dali po 2 000.00 zł kaŜdemu to nie dalibyśmy nikomu nic. A jeŜeli chodzi 
o wodociąg to priorytetem jest wodociąg w Pęchowie i ten wodociąg jest kosztorysowany na 
5 000 000.00 zł. JeŜeli zrobimy przetarg i spadnie cena o połowę to będziemy mieli pieniądze na 
Olbierzowice, jeŜeli starczy na Pokrzywiankę to będziemy mieli Pokrzywiankę. Musicie mieć teŜ 
taką świadomość, Ŝe jak jest daleko do robienia wodociągu to wszyscy chcą a jak juŜ jest woda 
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w domu to jest do zapłaty 1 zł. Do tej pory jedyne pieniądze jakie mieliśmy do podziału to były 
pieniądze powodziowe i robiliśmy drogi i nie ma problemu bo robiliśmy rzeczywiście u kaŜdego po 
trochu. 
Pan radny Lipiec, - Jak będą wnioski, interpelacje to ja z pewnością się w tym punkcie zapytam 
Pan Wójta o wodociągi. Skoro Panie Wójcie gmina wystąpić z jednym Planem Odnowy Wsi to co 
w tzw. małych grantach to ile moŜe być takich wniosków złoŜone z terenu gminy?. 
Pan Przybylski, - Przejdzie dwa, albo Ŝaden. Teraz jest taka sytuacja, ze moŜe nie przejść Ŝaden bo 
nie ma pieniędzy. Teraz dostaliśmy informację, Ŝe nie będzie pieniędzy na drogi śródpolne. 
Pan radny Ferens, - Chodzi mi o te projekty dobrze by było aby ktoś przeczytał to jeszcze raz 
i poprawił błędy stylistyczne. Druga rzecz to taka prosiłbym o to Ŝeby projekty, które były pisane 
w ramach Programu Integracji Społecznej w całości wszystkie znalazły się w Internecie łącznie 
z kwotami przyznanymi na realizację poszczególnych przedsięwzięć. OtóŜ z załoŜenia wiem, Ŝe 
Program Integracji Społecznej miał słuŜyć edukacji w sensie takim, aby na podstawie tego czego 
się nauczymy pisać Program Odnowy Wsi. Stąd teŜ w celach edukacyjnych wydaje mi się, Ŝe 
błędem by było gdyby te programy nie znalazły się w Internecie, Ŝeby nie moŜna było sobie 
zobaczyć co kto wymyślił jaki ktoś ma pomysł chodzi o przyszłość. Zgłaszam to jako wniosek 
i proszę o przegłosowanie.  
Pan Przybylski, - A prawa autorskie? 
Pani radna Michta, - Kwotowo tak, ale słowo w słowo… 
Pani radna Gajewska, - śeby był skład komisji, która pracowała bezpłatnie bo są plotki 
i pomówienia, Ŝe zarobiliśmy, mocne i słabe strony. 
Pan Przybylski, - Mocne i słabe strony oceniają nie działanie tylko sytuację. 
Pani Sekretarz, - Sprawdzimy, prawdopodobnie nie będziemy mogli zamieścić całego. To są 
dokumenty zastrzeŜone z ustawy o informacjach niejawnych. MoŜe być zamieszczona: nazwa 
wnioskodawcy, temat czego dotyczy, kosztorys. 
Pani radna Michta, - Ja mam pytanie bo nie ma kosztorysu? 
Pan Przybylski, - Skąd my mamy mieć kosztorys musimy zrobić projekt na to. 
Pani radna Michta, - To na dzień dzisiejszy nie wiemy o jakich środkach mówimy. 
Pan Przybylski, - Na dzień dzisiejszy mówimy o Planie Odnowy wsi. W twoim przypadku 
moŜemy mówić o środkach bo jest projekt a w tym nie ma. 
Pan radny Lipiec, - Tak jak powiedział Pan Wójt my tu nie chcemy przeszkadzać. Faktycznie 
niektórym wioskom się tak udało tak jak u Pana Polita bo ma wodociąg. Chciałbym na przyszłość 
Ŝeby kaŜdy miał coś po trochu. Ja to odczuwam u wyborców spotykam się z nimi pod kościołem 
w innych miejscach, którzy mówią „Piotrek no co tam”, „a kiedy będzie robione”. Sprawiedliwości 
nie było nie ma i nie będzie. Bo taka jak jest Rada teraz nikt nie głosuje przeciwko co chcemy palec 
w górę. 
Pan radny Polit, - Pan Lipiec ma rację. 
Następnie Zastępca Przewodniczącego Rady odczytał projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 
Planów Odnowy Miejscowości Nawodzice i poddał go pod głosowanie. Za: 9 radnych, głosów 
przeciwnych ani wstrzymujących się nie było. Rada podjęła uchwałę Nr XXVIII/214/09. Jest ona 
załącznikiem do niniejszego protokołu. 
Prowadzący sesję poddał pod głosowanie drugą uchwałę w sprawie zatwierdzenia Planów Odnowy 
Miejscowości Goźlice. Za: 6, przeciwnych: 0, wstrzymało się od głosu:3. Rada podjęła uchwałę 
Nr XXVIII/215/09 w sprawie zatwierdzenia Planów Odnowy Miejscowości Goźlice. Uchwała jest 
załącznikiem do niniejszego protokołu. 
 
Do punktu 3 porządku obrad sesji 
Zastępca Przewodniczącego Rady odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy na 
2009 r. 
Zapytał czy ktoś ma uwagi. Uwag nie zgłoszona poniewaŜ zostało juŜ złoŜone wyjaśnienie przez 
Panią Skarbnik i Pana Przybylskiego – Zastępcę Wójta w punkcie 2 porządku obrad sesji. Więc 
poddał projekt uchwały pod głosowanie. Za: 8, przeciwnych: 0, wstrzymało się: 1. Uchwała 
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Nr XXVIII/216/09 w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2009 r. została podjęta. Uchwała jest 
załącznikiem do niniejszego protokołu. 
 
Do punktu 4 porządku obrad sesji 
Wnioski i zapytania zgłosili w kolejności jak niŜej. 
Pan radny Piotr Lipiec,- Ja chciałem się Panie Wójcie zapytać odnośnie wodociągowania naszej 
gminy bo Pan Wójt we wcześniejszej wypowiedzi wspomniał, Ŝe zakładamy wodociągi ludzie nie 
biorą wody, no moŜe i Pan Wójt ma rację, ale na przykładzie własnego podwórka chcę powiedzieć, 
Ŝe woda jest Ŝółtawo rdzenna. Z informacji jakich udzielił Pan Przewodniczący Rady Pan Rębacz 
chce się zapytać czy te wnioski dotyczące na moje sołectwo Pokrzywiankę złoŜone czy tylko 
fiszki?, Panie Polit czy ja Panu nie przeszkadzam? I chciałem się jeszcze Panie Wójcie zapytać bo 
Pan mówi „Pęchów, Olbierzowice no jak starczy to moŜe Pokrzywiankę zrobimy” jak nie to nie 
zrobimy tak zrozumiałem z tej wypowiedzi i chciałem się Pana Wójta zapytać bo pytałem się na 
róŜnych sesjach po kolei i będzie wodociągowanie? - będzie. Chce się zapytać czy kroki konkretne 
zostały poczynione czy nadal nie wiadomo na dwa razy babka wróŜyła, będzie albo nie będzie. 
JeŜeli nie będzie to niech Pan Wójt powie, Ŝe nie będzie wodociągu ,Panie Polit ostrzegam Pana 
grzecznie! Ja Panu nie przeszkadzam a teraz poruszam sprawy bardzo waŜne dla moich 
mieszkańców, ludzie się złoszczą Panie Wójcie ja nie chce czegoś innego ja nie chce 300 m kostki 
my chcemy wody do picia do mycia i do innych rzeczy. Dziękuję. 
Pan radny Polit, - Panie Wójcie Zakrzów straŜ nie ma gdzie ćwiczyć, chciałbym Ŝeby Zakrzów 
zdobywał pierwsze miejsca a Klimontów brał nagrody. Dalej czy ta działka będzie wykupiona czy 
nie będzie w końcu wykupiona dowiedziałem się nie oficjalnie Pani Szczepanowska ma dojazd do 
działki. Ona ma rejentalny dojazd do działki. Czy działka będzie Kowalskiego czy gminy to ona ma 
prawo przejechać. Ja powiedziałem weź się zastanów czy będzie gminy czy Ignaca Rutkowskiego 
to i tak przejedziesz. Ja za kaŜdym radnym rękę ponoszę, na księdza w Goźlicach, ale jak było 
trzeba u mnie działkę wykupić to nie wszyscy podnieśli, skądś się wzięła Komisja w Zakrzowie 
specjalnie objazdowa była Ŝeby Komisja stwierdziła fałszywie, Ŝe woda stoi to jest straszne 
fałszerstwo czego tak na złość zrobiła, Ŝe woda stoi chyba tobie „we łbie”, polasowało się. 
Powiedziałaś, Ŝe woda stoi. 
Pani radna Pietrzyk, - Proszę to zapisać, Ŝe mam wodę we łbie. 
Pan radny Polit, - śe woda stoi. 
Pani radna Pietrzyk, - Nie, Ŝe mam wodę we łbie. Bez przesady ile moŜna słuchać tych 
obraźliwych słów ja mogę mówić co mi się podoba. Mam prawo do własnych wniosków i taki 
wniosek podałam. Gdzie jest napisane, Ŝe ja powiedziałam, Ŝe woda stoi? 
Pan radny Polit, - Na sesji. 
Pani radna Pietrzyk, - No to proszę się zapytać i proszę protokół z sesji gdzie ja to powiedziałam. 
Pan radny Polit, - Panie Wójcie, kiedy będę miał pokrytą remizę, bo woda się leje na ściany. To 
mnie bardzo interesuje bo jak będzie się lało jeszcze rok, dwa, trzy to trzeba będzie spycha 
i rozwalić. Jak się wyjdzie i spojrzy to z dachu jest durszlak. Dziękuję. 
Pani radna Gajewska, - Sprawa dowozu dzieci do szkół po raz kolejny proszę o mądry dowóz 
dzieci do szkół. Dlaczego z części sołectw nie mam nic przeciwko temu dzieci dowoŜone są 
bezpłatnie, natomiast dzieci z innych sołectw nie są dowoŜone w ogóle. Słyszę juŜ drugi rok, Ŝe 
zrobimy Komisję, Ŝadnej Komisji nie trzeba robić wiemy ile jest dzieci po prostu ustalić, Ŝe dzieci 
są dowoŜone czy Szkoła Podstawowa czy wszystkie i Ŝeby raz na zawsze skończył się ten problem. 
O świetlicy w Górkach nie będę mówiła, bo Wójt ma ambicję bardzo dobra i zgadzam się jeŜeli 
będzie się coś robiło to trzeba zrobić dobrze, ale bardzo proszę o zabezpieczenie dachu. Są osoby, 
które weszły w Program Integracji Społecznej, trochę sprzętu mamy juŜ nagromadzone, tam się 
leje, tam w pomieszczeniu po lewej stronie odpada tynk moŜe kogoś zabić. No zabić moŜe nie ale 
okaleczyć tak. Proszę o pobocza tej nowej drogi po tej nawałnicy ostatniej zgłaszała to teŜ do Wójta 
od strony Śledzia jest podmywany, narzazie jest dobrze ale jeszcze dwie trzy ulewy i będzie 
mówione, Ŝe były Goźlice a teraz są Górki. Sprawa nieuŜytków Panie Wójcie proszę sobie to 
zaznaczyć. Chyba są jakieś przepisy, Ŝe gospodarz ma obowiązek skosić swoja posesję. Jest posesja 
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obok mojej P. Sobolewskiego z Konar rozmawiam z nim i on powiedział, Ŝe musiałby mieć konia. 
Myślę, Ŝe jakieś przepisy są Ŝeby zmusić kogoś Ŝeby przynajmniej raz w roku skosił. Tym bardziej, 
Ŝe są teraz dofinansowania i jednym z warunków otrzymania dotacji do nieuŜytku jest jeden raz 
w roku skosić. Ja bardzo proszę przecieŜ macie pracowników do tego powołanych. 
Pan Przybylski, Zastępca Wójta, - Urząd Gminy nie zajmuje się sprawami uŜytkowania bądź nie 
uŜytkowania. 
Pani radna Gajewska, - Ale tam jest gadostwo tam są jaszczurki tam są węŜe. Czyli co osoba 
prywatna ma wystąpić czy Urząd? 
Pan Przybylski, Zastępca Wójta, - Ja popytam Pani Adamczak czy jest taka moŜliwość. 
Pani radna Gajewska, - Następna sprawa oświetlenia. Wójt Bień tak pięknie mówi od początku 
naszej kadencji „ładnie wszystko uporządkujemy”, w dalszym ciągu nic nie ma. Śmieja się z nas, Ŝe 
juŜ trzeci rok i tych lamp nie ma. 
Pan radny Lipiec, - Ale w niektórych sołectwach są lampy zapalane. 
Pani radna Gajewska, - a co z przystankami? 
Pan radny Polit, - O właśnie! 
Pan Przybylski, Zastępca Wójta, - Z tego co wiem maja być zakupione. 
Pani radna Gajewska, - Lampy maja być projekt ma być zrobiony, przystanki maja być 
zakupione. Nie moŜe tak być. 
Pan Przybylski, Zastępca Wójta, - Jak nie ma pieniędzy to moŜemy mówić, Ŝe chcemy, ale nie 
moŜemy mówić, Ŝe mamy. 
Pani radna Gajewska, - Pan kolega Piotrek mówił, Ŝe musimy objechać świetlice po co Ŝeby 
jeszcze gorszy stan zastać jaki był. Czy coś się zmieniło na stadionie? 
Pan radny Ferens, - Powiem tak, Ŝe nie moŜna liczyć na pomoc Urzędu jeśli chodzi o stadion. 
Stąd teŜ od wczoraj pracują tam ludzie społecznie, osoby prywatne dają materiał narzazie dwa 
pomieszczenia będą wyremontowane nie będziemy czekać na pomoc na która liczyć nie moŜna. 
Pani radna Gajewska, - Czyli po co my jesteśmy? 
Pan radny Ferens, - Jeszcze jedna rzecz muszę powiedzieć jeśli chodzi o Klub Sportowy. Sytuacja 
wygląda w ten sposób, Ŝe przetarg na działalność sportową nie został do dzisiaj rozstrzygnięty. 
Klub od początku od 15 marca nie ma środków. Moim zdaniem tak być nie powinno. Dobrze, Ŝe są 
ludzie jest firma KON-KAR P. Goździewscy, która robi wszystko aby nie zdarzyło się tak, Ŝe 
rozwiązujemy druŜynę. W kaŜdym bądź razie nie ma z znikąd pomocy. Wstyd poniewaŜ tu 
przyjeŜdŜają ludzie z całego województwa wchodzą do tej szatni i co zastają- chlew i nic więcej bo 
tam tylko wprowadzić prosiaki a nie ludzi. Pracują dwie osoby, które mają dwa pomieszczenia na 
dzisiaj skończyć nie wiem co będzie dalej. Od 15 stycznia jest zatrudniony trener, tak być nie moŜe. 
Pani radna Gajewska, - Prosiłam tyle razy o przywiezienie jakiegoś materiału na drogę w Beradzu 
P. Religowie oni nie chcą asfaltu chcą po prostu dojechać do domu. Trzeci rok prosimy. Okna się 
mierzy i ci z tego, Ŝe są plany wielkie priorytety powiedziałam. W Beradzu jest ten budynek nasz. 
Skoro my mamy decydować o przyznaniu pieniędzy innym instytucjom a nie dbamy o własne 
budynki no to coś jest nie tak. Gramy wielkich grafów, Ŝe damy temu, tamtemu a nasze budynki 
niszczeją i co zostawimy naszym następcom. W Zakrzowie się rozleci. W Górkach no moŜe się uda 
uratować to dzięki części mieszkańców. Nas wybrało społeczeństwo po to Ŝebyśmy się upominali a 
nie jeździli wkoło jedno i to samo i nic z tego nie wynika. Co z tego, Ŝe sołtysi wstają i wnioski dają 
jak pokiwamy i pójdą. 
Pan radny Polit, - Chciałem się zapytać Panie Wójcie o te światła uliczne. Mamy z Zakładem 
Energetycznym umowę. Poszedłem raz do nich bo spaliła się Ŝarówka i odpowiedzieli, Ŝe my nie 
robimy Ŝadnych przeglądów bo Wójt z nami nie chce podpisać umowy. Widać Pan Wójt szuka 
sponsora swojego, Ŝeby on wziął tyle czy tyle i Ŝeby było prywatne pewnie to. To dlaczego nie jest 
podpisana umowa. No dlaczego Panie Wójcie? 
Pan Przybylski, Zastępca Wójta, - Trzeba rozmawiać z Zakładem Energetycznym. 
Pan radny Polit, - Z kim? Z Zakładem Energetycznym, kierownik powiedział, Ŝe nigdzie nie 
jedziemy bo nie mamy umowy. 
Pani radna Gajewska, - A co z ubezpieczeniem jak by się coś stało. Kto weźmie 
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odpowiedzialność? 
Pan radny Polit, - Chodzi o dowóz dzieci Panie Wójcie. W Zakrzowie mieszka P. Wiatrowski, Ŝe 
był do referendum był tym co był dziecko ma 3 km chodzi do zerówki ma 50 cm wzrostu taki mały 
i powiedział Wójt, Ŝe jemu się nie naleŜy. Druga sprawa to chodzi o zabezpieczenie na moście 
mówiłem, mówiłem ale teraz to juŜ złoŜe na piśmie jeśli dojdzie do wypadku ja zgłaszałem. Tam 
jest pyły, mułu, piachu wysypane i dziękuję. Tam były przywiezione trzy betonowe słupy ja to złoŜe 
na piśmie Ŝeby kto jest odpowiedzialny za ta drogę ja nie wezmę łopaty nie będę wkopywał sam 
słupów. Jak będzie Komisja pojedziemy zobaczymy jak jest. 
Pan Przybylski, - Pan Wiatrowski jest biznesmenem i ma moŜliwość dowoŜenia dzieci do szkół. 
Pan radny Polit, - śe on ma a drugi śpi do godziny 1000 i nic nie robi, naleŜy się podwozić dzieci, 
które chodzą do zerówki. Bardzo proszę o podwoŜenie. 
Pani radna Pietrzyk, - Sąsiadem P. Wiatrowskiego jest P. Miłek i jego dzieci tez chodzą do szkoły 
teŜ są dowoŜone. Tylko o co tu chodzi. Chodzi o to, Ŝe dzieci zbierają się w jednym miejscu i są 
z tego miejsca odbierane a, poniewaŜ P. Wiatrowski nie chce puścić dziecko do tego miejsca bo za 
wcześnie to przywozi sobie sam. Nie będziemy takich rzeczy robić Ŝeby brać kogoś z pod domu bo 
za chwilę przyjdą ze Śniekóz i kaŜdy będzie chciał.  
Pan radny Ferens, - Chciałbym wrócić do tego co mówiłem wcześniej biorąc pod uwagę co 
mówiła wcześniej P. Sekretarz było w Internecie zamieszczone wnioskodawca, część opisowa tego 
wniosku i przyznana kwota. Myślę, Ŝe tutaj nie ma Ŝadnych praw autorskich ani niczego co by 
mogło komukolwiek zaszkodzić, tym bardziej, Ŝe w przyszłym roku juŜ tego programu nie będzie. 
Pani Sekretarz, - To był konkurs wynik był jawny a całość nie. 
Pan radny Ferens, - JeŜeli ktoś się zobowiązał do zrobienia pewnych rzeczy to wydaje mi się, Ŝe 
ta rzecz ten konkretny program powinien być poddany ocenie opinii publicznej. 
Pani radna Michta, - W kaŜdym wniosku jest punkt promocja i monitoring. Jak chce ktoś 
zaprogramować, indywidualnie na stronie Urzędu Gminy czy w gazecie lokalnej czy na tablicach 
ogłoszeń. 
Pan radny Ferens,- Ja trochę z innej beczki chciałem powiedzieć o programie, który będzie 
realizowany przez GOK, „ Turniej Sołectw”. Dlaczego zwracam się do Rady, poniewaŜ w tym 
programie jak gdyby stalibyście się Państwo przedstawicielami swoich okręgów wyborczych. I na 
was by spadł obowiązek oczywiście to jest prośba, ale w momencie kiedy się na to zgodzicie 
obowiązek, aby ze swojego okręgu wyborczego wyłonili druŜynę. To będzie wszystko zapisane 
w regulaminie. DruŜyny będą 7 osobowe. Rywalizacja będzie się odbywać w 4 sołectwach . Finał 
odbędzie się w czasie Jarmarków na św. Jacka. Eliminację będą się odbywać w poszczególnych 
sołectwach przy okazji innych imprez. Mamy najbliŜszą imprezę w Ossolinie, chcielibyśmy aby 
P. Polita okręg wyborczy równieŜ wziął w tym udział, poniewaŜ to maja być sąsiadujące okręgi. 
Dostarczymy dokument i regulamin. 
Pani radna Kogut, - Ja chciałam się zapytać czy jest szansa jeszcze w tym roku, Ŝe ten remont ulic 
będzie robiony? 
Pan Przybylski, - To znaczy rewitalizacja przewiduje w pierwszym etapie ul. Gęsią, śeromskiego, 
Jasińskiego i Sandomierską. W drugim etapie czyli w następnym roku rynku i plac pod boŜnicą. 
W 2011 r. elewacja Szkoły Podstawowej starej zawodówki. 
Pan radny Frejlich, Zastępca Przewodniczącego Rady, - Czy był ogłoszony przetarg na 
równiarkę? 
Pan Przybylski, - My na równiarkę nie będziemy ogłaszać, będziemy się posiłkować tymi firmami, 
które będą robić drogi popowodziowe. 
Pan Przybylski, - JeŜeli chodzi o wodociągi priorytetem jak wiemy jest wodociąg w Pęchowie. 
Jest wyceniony na 5 000 000.00 zł. Nie ma pieniędzy do tej pory nikt jeszcze nie dostał pieniędzy 
z Unii. 
Pan radny Lipiec, - A został złoŜony wniosek? 
Pan Przybylski, - Wniosków się nie składa tylko fiszki. JeŜeli chodzi o dachy to jeŜeli to będzie 
eternit to wszędzie musimy pozmieniać. Pani Gajewska ja tematu dowozu dzieci do szkół nie znam. 
To trzeba z Wójtem Bieniem. JeŜeli chodzi o pobocza to trzeba Ŝeby pojechał Pan Wojtyniak 
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i zobaczył. 
 
Do punktu 5 porządku obrad sesji. 
Zastępca Przewodniczącego Rady podziękował za udział w sesji, stwierdził, Ŝe Rada zrealizowała 
wszystkie punkty porządku obrad, następnie ogłosił jej zamknięcie. Na tym obrady zakończono 
i podpisano. 

Protokołowała:  Przewodniczył: 
Ewelina Papaj  Zbigniew Frejlich 

 


